
Rada Gminy Łęka Opatowska 

Protokół nr XII/2025 

XII Sesja w dniu 16 stycznia 2025  

Obrady rozpoczęto 16 stycznia 2025 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 12:23 tego samego 

dnia. 

Transmisja obrad dostępna pod adresem: 

https://lekaopatowska.esesja.pl/transmisja/63654/xiiasesjaaradyagminya%C5%82%C4%99ka

aopatowskaawadniua16astyczniaa2025aragodza900.htm 

W posiedzeniu wzięło udział 12 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Adam Gawlik 

3. Wojciech Gruszka 

4. Piotr Jeziorny 

5. Małgorzata Kaczmarzyk 

6. Wojciech Nawrocki 

7. Łukasz Olbrych 

8. Magdalena Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Agata Rybak 

11. Mieczysław Skotnik 

12. Mateusz Sroka 

13. Katarzyna Szczepańska 

14. Kamil Wesołowski 

15. Ryszard Wierzba 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Jedenaste posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 16 stycznia 2025 roku o godz. 9:00 otworzyła 

Przewodnicząca Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczyła, iż zgodnie z listą  

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy – Adam Kopis, 

- Z-ca Wójta Gminy/Sekretarz Gminy – Małgorzata Gąszczak, 

- Kierownik Centrum Usług Wspólnych – Aleksandra Jerczyńska, 

- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica,    

- Informatyk – Przemysław Mrózek. 

 



2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy – Adam Kopis, który poprosił o wprowadzenie do porządku obrad 

punktu: Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o 

określonej pojemności. 

Następnie głos zabrała Radna M. Osada, która spytała dlaczego ta uchwała jest wprowadzona 

do dzisiejszego porządku obrad skoro podwyżki mają być wprowadzone od marca? 

Wójt Gminy odpowiedział, iż dlatego, że mieszkańcy Gminy Łęka Opatowska muszą 

otrzymać informację wcześniej, aby byli przygotowani. Z drugiej strony system 

gospodarowania odpadami chciałby, żeby nie był taki, jak to było po poprzedniej podwyżce 5 

lat temu tylko po zamknięciu I kwartału bieżącego roku czyli 2025. Informacje najpierw 

muszą trafić do mieszkańców, bo niektórzy mieszkańcy płacą za cały rok z góry do tego 

dochodzi kwestia publikacji i informacji, która jest jak najbardziej istotna i ważna, aby móc to 

zweryfikować od II kwartału bieżącego roku.  

Głos ponownie zabrała Radna M. Osada, która spytała: „Czy coś się wydarzy znaczącego, 

jeśli te uchwałę przyjęto by za miesiąc, w lutym? Przekazała, iż  poprosiła przewodniczącego 

Komisji Planowania i Budżetu o poruszenie tego tematu jeszcze raz na komisji o ponowne 

przedyskutowanie wysokości stawek.  

Następnie głos zabrał Pracownik Urzędu Gminy – informatyk – Przemysław Mrózek, który 

wyjaśnił, iż ze względu na planowane zmiany, trzeba przygotować około 1500 informacji co 

wymaga z jednej strony wygenerowania w systemie EZD który jest prowadzony w Urzędzie 

Gminy. Nie ma pełnej integracji systemu wobec czego trzeba te spawy zakładać ręcznie. 1500 

spraw nie jesteśmy w stanie zrobić w ciągu dwóch tygodni. 

Idąc dalej, Radna M. Osada podkreśliła, iż temat ustalenia tej stawki za śmieci wymaga 

dogłębnego i dokładnego przedyskutowania i uważa, że ta uchwała nie powinna być 

wprowadzona do porządku obrad na sesji dotyczącej budżetu. 

Następnie głos ponownie zabrał pracownik Urzędu Gminy – Przemysław Mrózek, który 

zwrócił uwagę, iż wymagany jest minimum miesiąc żeby zdążyć to wszystko przygotować. 

Nie uważa, że musi być to dzisiaj, ale minimum miesiąc jest potrzebny. 

Idąc dalej głos ponownie zabrała Radna Magdalena Osada, która wyjaśniła, iż uważa, że 

jeżeli uchwała będzie podjęta w lutym a planowana jest sesja na 19 czy 20 lutego to w 

Urzędzie wystarczy czasu, aby wprowadzić nowe dane do systemu. 

Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy Adam Kopis, który przekazał, iż zdaje sobie sprawę z 

tego co Pani Radna Osada porusza, ale ma zaufanie do swoich pracowników i wie , że pewne 

kwestie muszą się zdarzyć w dniu dzisiejszym. Uważa, że jeżeli to nastąpi później, to jako 

Gmina będzie trzeba dokładać środki do gospodarki śmieciowej  tak jak za zeszły rok i nie 

będą mogły być realizowane określone inwestycje.  

Radna M. Osada – dopowiedziała, iż nie zgadza się z wypowiedzią Pana Wójta, dlatego, że 

dopłata do śmieci w wysokości w zeszłym roku 250 tyś. zł. nie zaważa na realizacji 

inwestycji, które są w budżecie zaplanowane. Dodatkowo podkreśliła, iż uważa, że 



podwyżka, która została zaopiniowana wstępnie na komisji w wysokości 31 zł. jest za 

wysoka.  

Następnie głos zabrał ponownie Wójt Gminy, który odpowiedział, iż rozumie doskonale Pani 

sugestię, ale zdaje sobie sprawę z powagi sytuacji, jeśli chodzi o środki finansowe budżetu 

gminy. Na tę chwilę Gmina Łęka Opatowska jest jedyną gminą w powiecie Kępińskim oraz  

wśród 13 udziałowców ZZO Olszowa, która ma ulgi dla rodzin wielodzietnych z Kartą Dużej 

Rodziny jak również dla przedsiębiorców. W związku z tym, że Pani Radna Osada, uważa, że 

ta podwyżka, która ma mieć miejsce, ma wydarzyć się później, to jeśli Rada to zaakceptuje i 

nie będzie wprowadzać do porządku obrad to jak najbardziej ok. 

Idąc dalej, Radna M. Osada dopowiedziała, iż nie kwestionuje tego, że ta podwyżka musi być, 

chodzi tylko oto w jakiej wysokości ma być. Dlatego poprosiła Pana Przewodniczącego 

Komisji Planowania i Budżetu o ponowną dyskusję na ten temat na kolejnym posiedzeniu 

komisji i tylko i wyłącznie z tego względu. Ze podwyżka opłat musi nastąpić to każdy z 

radnych wie. Natomiast w jakiej ona ma być wysokości? tylko oto chodzi.  

Wobec braku innych uwag do porządku obrad, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie wprowadzenie zmiany do porządku obrad, punktu :Podjęcie uchwały w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

wysokości tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej pojemności.   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Grzegorz Adamski, Wojciech Gruszka, Marian Pacyna, Katarzyna Szczepańska, Ryszard 

Wierzba 

PRZECIW (5) 

Małgorzata Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Magdalena Osada, Agata Rybak, Kamil 

Wesołowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Piotr Jeziorny, Mateusz Sroka 

NIEOBECNI (3) 

Adam Gawlik, Łukasz Olbrych, Mieczysław Skotnik 

 

W tym momencie /10:03 minuta transmisji / ogłoszono kilkuminutową przerwę.  

Po przerwie wznowiono obrady /17:27 minuta transmisji/  

Głos zabrała Radca Prawny Gabriela Drzazga która wyjaśniła, iż zgodnie z art. 2 ust. 1a 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, Rada Gminy może wprowadzić 

zmianę do porządku obrad przegłosowując bezwzględną większością głosów ustawowego 

składu rady. Skoro odbyło się głosowanie w którym nie uzyskano bezwzględnej większości w 

związku z powyższym wniosek Pana Wójta nie może zostać zrealizowany i nie można 

wprowadzić zmiany do porządku obrad. 

Idąc dalej Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek obrad bez zmian.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Adamski, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata Kaczmarzyk, Wojciech 

Nawrocki, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata Rybak, Mateusz Sroka, Katarzyna 

Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (3) 

Adam Gawlik, Łukasz Olbrych, Mieczysław Skotnik 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała przyjęcie protokołu z ostatniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z ostatniej sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony 

do wglądu przed sesją. Przewodnicząca Rady spytała czy ktoś z radnych ma uwagi do 

protokołu lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. 

Wobec braku uwag, Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania protokołu z obrad 

poprzedniej sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Adamski, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata Kaczmarzyk, Wojciech 

Nawrocki, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata Rybak, Mateusz Sroka, Katarzyna 

Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (3) 

Adam Gawlik, Łukasz Olbrych, Mieczysław Skotnik 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy – Katarzyna Szczepańska, która przedstawiła 

informację o działaniach w okresie międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

Głos zabrał Wójt Gminy Adam Kopis, który przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta w 

okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

 



6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łęka Opatowska na lata 2025 – 2040: 

 

a) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2025 – 2040, 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Łęka Opatowska, która odczytała opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2025 – 2040, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

b) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która omówiła poprawki do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Łęka Opatowska na lata 2025-2040, które stanowią załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Wobec braku innych uwag do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2025 – 2040 poddano pod głosowanie wprowadzenie poprawek . 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Adamski, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata Kaczmarzyk, Wojciech 

Nawrocki, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata Rybak, Mateusz Sroka, Katarzyna 

Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (3) 

Adam Gawlik, Łukasz Olbrych, Mieczysław Skotnik 

 

c) głosowanie w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku uwag, Rada Gminy w obecności 12-tu radnych uczestniczących w 

posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę nr XII/63/2025 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2025-2040. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Adamski, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata Kaczmarzyk, Wojciech 

Nawrocki, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata Rybak, Mateusz Sroka, Katarzyna 

Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (3) 

Adam Gawlik, Łukasz Olbrych, Mieczysław Skotnik 

 

 

 

 



7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2025 

rok: 

 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – Emilia Panek, która odczytała projekt uchwały budżetowej 

wraz z uzasadnieniem. 

b) odczytanie opinii Komisji Planowania i Budżetu, 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Planowania i Budżetu – Piotr Jeziorny, który odczytał 

pozytywną opinię w/w komisji w sprawie projektu uchwały budżetowej. 

 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie budżetu 

 

Głos zabrała Sekretarz Gminy/Z-ca Wójta Gminy – Małgorzata Gąszczak, która odczytała 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie budżetu, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

d) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o możliwości 

sfinansowania deficytu przez Gminę Łęka Opatowska na 2025 rok, 

 

Głos zabrała Sekretarz Gminy/Z-ca Wójta Gminy – Małgorzata Gąszczak, która odczytała 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o możliwości sfinansowania deficytu 

przez Gminę Łęka Opatowska na 2025 rok. 

 

e) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – Emilia Panek, która przedstawiła propozycje autopoprawek 

do projektu uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2025 rok, które stanowią 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Wobec braku innych uwag do projektu budżetu na 2025 rok poddano pod głosowanie 

wprowadzenie poprawek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Adamski, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata Kaczmarzyk, Wojciech 

Nawrocki, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata Rybak, Mateusz Sroka, Katarzyna 

Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (3) 

Adam Gawlik, Łukasz Olbrych, Mieczysław Skotnik 

 

f) głosowanie w sprawie projektu uchwały. 

 

Wobec braku uwag, Rada Gminy w obecności 12-tu radnych uczestniczących w 

posiedzeniu – 12 głosami „za”, podjęła uchwałę nr XII/64/2025  w sprawie uchwały 



budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2025 rok 

 

Idąc dalej Przewodnicząca Rady Gminy serdecznie pogratulowała Panu Wójtowi i przyjętego 

budżetu i życzyła dużo siły i wytrwałości przy realizacji zaplanowanych działań. 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który podziękował Wysokiej Radzie jak i 

współpracownikom, P. Skarbnik za przygotowanie tego prowizorium. Wierzy mocno, że 

razem wspólnie z Radą Gminy z obecnymi Sołtysami z osobami z którymi dane jest Mu 

współpracować, będzie można realizować te wszystkie zadania, jak również te zadania, które 

do tego budżetu będą dopisane.  

Podkreślił, iż od kilku lat dane jest Mu, że wspólnie robione jest wiele dobrych rzeczy, 

niektórzy liczą na jeszcze więcej i uważa że, że się doczekają, ale dzięki współpracy, dzięki 

osiąganiu kompromisu i wspólnych decyzji, poprzez Radę Gminy będzie tym, który będzie do 

pewnego momentu jeszcze mógł wspólnie to realizować.    

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Adamski, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata Kaczmarzyk, Wojciech 

Nawrocki, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata Rybak, Mateusz Sroka, Katarzyna 

Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (3) 

Adam Gawlik, Łukasz Olbrych, Mieczysław Skotnik 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 

rok. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Wojciech Gruszka, który przedstawił 

uchwałę w sprawie planu pracy komisji Rewizyjnej, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 12-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XII/65/2025 w sprawie zatwierdzenia Planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2025 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Adamski, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata Kaczmarzyk, Wojciech 

Nawrocki, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata Rybak, Mateusz Sroka, Katarzyna 

Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (3) 

Adam Gawlik, Łukasz Olbrych, Mieczysław Skotnik 



9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia na 2025 rok planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia kwoty dofinansowania opłat za 

doskonalenie oraz ustalenia specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest 

przyznawane. 

 

Głos zabrała Kierownik Centrum Usług Wspólnych – Aleksandra Jerczyńska, która 

wyjaśniła, iż projekt uchwały był omówiony szczegółowo na ostatnim posiedzeniu wspólnym 

komisji. Ponadto przekazała, iż przyjmuje się plan dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli, ustalenia kwoty dofinansowania opłat za doskonalenie oraz 

ustalenia specjalności i form kształcenia na 2025 rok na które dofinansowanie jest 

przyznawane przez Gminę Łęka Opatowska  

W budżetach szkół w Gminie Łęka Opatowska wyodrębnia się środki na dofinansowanie 

doskonalenia zawodowego nauczycieli, z uwzględnieniem szkoleń branżowych, w wysokości 

0,8% planowanych rocznych środków przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe 

nauczycieli. Kwota przyznana w 2025 roku ogółem na doskonalenie i dokształcenie w Gminie 

Łęka Opatowska wynosi 69 620,00 zł. Ustala się na rok 2025 kwotę dofinansowania opłat 

pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli w wysokości 100%. 

Dofinansowanie przeznaczone jest na uzupełnienie oraz podnoszenie kwalifikacji 

wymaganych do zajmowania stanowiska nauczyciela na studiach podyplomowych w 

następujących specjalnościach: 

1) Edukacja, rehabilitacja i wspomaganie osób z autyzmem i zespołem Aspergera 

2) Bibliotekoznawstwo 

3) Integracja sensoryczna z terapią ręki 

4) Terapia pedagogiczna 

5) Psycholog szkolny 

Dofinansowaniem objęte są niżej wymienione formy dokształcania i doskonalenia zgodnie z 

potrzebami określonymi w planie doskonalenia danej placówki.  

Projekt uchwały został zaopiniowany przez związki zawodowe. W tym stanie rzeczy projekt 

niniejszej uchwały jest w pełni uzasadniony. 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 12-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XII/66/2025 w sprawie przyjęcia na 2025 rok planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia kwoty 

dofinansowania opłat za doskonalenie oraz ustalenia specjalności i form kształcenia, na 

które dofinansowanie jest przyznawane.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Adamski, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata Kaczmarzyk, Wojciech 

Nawrocki, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata Rybak, Mateusz Sroka, Katarzyna 

Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (3) 

Adam Gawlik, Łukasz Olbrych, Mieczysław Skotnik 

 



10. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Rewizyjnej. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Wojciech Gruszka, który przedstawił 

sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Rewizyjnej, który stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Następnie głos zabrała Skarbnik Gminy - Emilia Panek, który zgłosiła drobny błąd techniczny 

w sprawozdaniu błędny rok nie 2024 tylko 2023.  

 

11. Informacja Wójta Gminy o podjętych zarządzeniach w sprawie gospodarowania 

nieruchomościami oraz roczne sprawozdanie z podjętych czynności w sprawie 

gospodarowania nieruchomościami. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy - Adam Kopis, który przedstawił informację o podjętych 

zarządzeniach w sprawie gospodarowania nieruchomościami oraz roczne sprawozdanie z 

podjętych czynności w sprawie gospodarowania nieruchomościami. 

 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Głos zabrał Radny Wojciech Gruszka, który spytał odnośnie rozbudowy szkoły w Łęce 

Opatowskiej o dodatkowe pomieszczenia. Na jakim etapie są ustalenia. Stanęło na 

konserwatorze zabytków. Jak to obecnie wygląda?  

Wójt Gminy odpowiedział, iż po rozmowach i ustaleniach obecnie jest etap przygotowania 

koncepcji, która będzie akceptowalna. Trzeba przedstawić w najbliższym czasie dwie 

koncepcje Konserwatorowi Zabytków. Koncepcja dotyczy rozbudowy na tę chwilę o dwie lub 

jak się zmieści o trzy klasy, ale nie chcąc iść w stronę parku bo to już wtedy by wybiegało za 

daleko.  Kwestia związana jest z tym, że na tzw. łączniku można by wybudować dwie lub trzy 

sale.  

13. Wolne wnioski i informacje. 

 

Następnie głos zabrała Radna Magdalena Osada, która spytała o zobowiązania z tytułu 

kredytów i pożyczek z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i z Narodowego 

Funduszu, co są zaciągnięte czy one są umarzalne w jakiejś części? 

Skarbnik Gminy odpowiedziała – tak.  

Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy, który podziękował wszystkim zaangażowanym w 

organizację Koncertu Kolęd i Pastorałek w Kościele Parafialnym w Siemianicach.  

Następnie poinformował o planowanej w Urzędzie Gminy w dniu 20.01.2025 r. o godz. 11.00 

debacie poświęconej seniorom pn. „Bezpieczny i świadomy senior”.  Spotkanie będzie 

zorganizowane we współpracy Komendy Powiatowej Policji w Kępnie oraz Urzędu Gminy 

Łęka Opatowska. 

Idąc dalej, Wójt Gminy zaprosił na bezpłatne atrakcje, zajęcia i warsztaty dla dzieci podczas 

ferii zimowych które rozpoczną się od 20.01.2025 r. Szczegółowe informacje podane są na 

plakatach na stronie internetowej gminy lub w Referacie Zamówień Publicznych, Zarządzania 

Projektami i Promocji Gminy.  



Idąc dalej Wójt odniósł się do kwestii budżetu gminy min. poinformował, o składanym 

wniosku przez gminę na kolejną część kanalizacji gminy miejscowości Granice. Czy ona się 

uda nie wiadomo, jest 200 tyś. zł. Istnieje również możliwość uzyskania środków z 

dofinansowania, bo zgodnie z tym, co przekazano koszt na chwilę obecną jest 4. 300 000 zł. 

Inną kwestią jest kwestia projektu kanalizacji Zmyślona Słupska, Kuźnica Słupska i Piaski. 

Kolejną kwestią , którą Państwo radni zaakceptowali, za co dziękuje jest modernizacja 

kotłowni w Piaskach.  

Następnie Wójt Gminy poinformował o przeprowadzonym przez Prezesa ZZO Olszowa  

losowaniu spośród mieszkańców Gminy Łęka Opatowska, którzy posiadali kartę do 

selektywnego segregowania odpadów w celu przekazania nagrody – hulajnogi elektrycznej 

oraz o planowanym spotkaniu w ZOO Olszowa w kwestii tekstyliów. Obecnie ustalonym  

miejscem przyjmowania tekstyliów jest siedziba ZOO Olszowa. 

Idąc dalej głos zabrała Radna Magdalena Osada, która spytała odnośnie planowanej budowy 

kanalizacji w miejscowości Granice. Jakiego rzędu można uzyskać dofinansowanie? Czy już 

wiadomo, jaka to może być kwota? 

Wójt Gminy odpowiedział, iż składany jest wniosek o środki do Urzędu Marszałkowskiego, 

kwestia związana jest z tym, że inwestycja nie może być mniejsza niż milion złoty, ale nie 

większa niż pięć milionów złoty. W związku z tym kwota 4.300 000 wpisuje się w to 

dofinansowanie i jest możliwość uzyskania 100 % kosztów kwalifikowanych i VAT będzie 

po stronie gminy.  

 Jako kolejna głos zabrała Przewodnicząca Rady Katarzyna Szczepańska, która spytała o 

Ośrodek Zdrowia i lekarza w Opatowie, co będzie dalej? 

Wójt Gminy odpowiedział, iż umowa podpisana z Panią doktor jest do końca marca i 

lekarzem który w ramach współpracy, który świadczy usługi dla mieszkańców i pacjentów, 

którzy są przy Ośrodku Zdrowia w Opatowie. Natomiast na chwilę obecną jest w trakcie 

rozmów z czterema instytucjami i lekarzami, którzy ewentualnie chcieliby podjąć temat 

współpracy. Dwie są zaangażowane i na pewno nie dopuści jako Wójt Gminy do tego, żeby 

na terenie Gminy Łęka Opatowska nie było wcale lekarza. Nie ukrywa, toczy rozmowy 

również w kontekście przyszłego planowanego Ośrodka zdrowia w Łęce Opatowskiej. Jest 

jedna sieciówka, gdzie dwóch lekarzy jest zainteresowanych, ale czeka cierpliwie na 

odpowiedź. Ponadto Wójt Gminy przekazał, iż Pani Doktor z którą obecnie jest podpisana 

umowa ma się określić do końca miesiąca stycznia i odpowiedzieć czy podpisze umowę na 

kolejny czas czy nie.  

Idąc dalej, Przewodnicząca Rady Gminy dopowiedziała, iż Pan Doktor, gdy kończy się jego 

godzina urzędowania to pomimo, że w poczekalni czekają jeszcze nie przyjęci pacjenci, 

wychodzi. Tak nie powinno być.  

Jako kolejny głos zabrał Przewodniczący Komisji Planowania i Budżetu – Piotr Jeziorny, 

który poprosił Państwa Radnych, Pana Wójta oraz Skarbnika Gminy o pozostanie po 

zakończeniu sesji w celu ustalenia terminów następnych posiedzeń komisji oraz sesji.  

 

 



14. Zakończenie obrad XII Sesji Rady Gminy. 

 

 Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 12.23 zamknęła 

obrady XXII sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

Przewodnicząca 

Rady Gminy Łęka Opatowska 

/-/ Katarzyna Szczepańska  

 

 

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


